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Trafikudvalget har i brev af 22. februar 2006 stillet mig følgende spørgs-

mål, som jeg hermed skal besvare. 

./. Svaret vedlægges i 5 eksemplarer. 

Spørgsmål 303: 

”Ministeren bedes oplyse, hvorfor Banedanmark, som efter Tommerupu-

lykken valgte fremover at ville anvende nye skinner, nu har skiftet hold-

ning, så der igen også anvendes genbrugsskinner.” 

Svar: 

Banedanmark anvender ikke længere renoverede eller brugelige ældre 

skinner på togvejsspor, dvs. spor hvor der køres efter signaler, hvilket i 

praksis kun efterlader såkaldte godsspor. Mængden af brugelige ældre 

skinner, der anvendes til godsspor, er meget lille og begrænser sig til at an-

vende skinner, der uden afhøvling kan anvendes direkte efter gennemmå-

ling med ultralyd. 

Med venlig hilsen 

Flemming Hansen 
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